
 

 

Αθήνα, 15 Φεβρουαρίου 2021 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον Υπουργό Υγείας 

 

Θέμα: «“Έρανος” στη Ρόδο για να καλυφθούν οι ανάγκες σε γάντια του Νοσοκομείου 

του νησιού» 

 

Δεν έχουν περάσει παρά μόνο δυο μήνες περίπου που ο Φαρμακευτικός Σύλλογος Δωδεκανήσου 

δώρισε 24.000 γάντια μιας χρήσης στο Γενικό Νοσοκομείου Ρόδου, και το ΓΝΡ βρίσκεται και πάλι 

σε μεγάλο έλλειμμα του συγκεκριμένου προστατευτικού ιατρικού είδους, την ώρα που το τρίτο 

κύμα της πανδημίας είναι προ των πυλών. Για την ανάγκη μάλιστα κάλυψης των συνεχόμενων 

αναγκών του Νοσοκομείου σε υγειονομικό αναλώσιμο υλικό, φαίνεται ότι έχει ξεκινήσει, και πάλι, 

σειρά επαφών με Φαρμακεία του νησιού, ώστε στο πλαίσιο δωρεών, από τα όποια αποθέματα 

υπάρχουν, να προμηθευτεί το ΓΝΡ τα απαραίτητα, για τη λειτουργία των υπηρεσιών του, γάντια 

μιας χρήσης.  

Περαιτέρω, οι καθυστερημένες και ανεπαρκείς προμήθειες σε υγειονομικό και προστατευτικό 

αναλώσιμο υλικό του ΓΝΡ έχουν πολλές φορές καταγγελθεί από το ιατρικό και νοσηλευτικό 

προσωπικό του Νοσοκομείου, ενώ όπως οι εργαζόμενοι μαρτυρούν, δεν ήταν λίγες οι 

περιπτώσεις που χρειάστηκε να καλυφθούν από τους ίδιους τα έξοδα αγοράς τους, έτσι ώστε να 

«βγει» η βάρδια. Τέλος, η συγκεκριμένη κατάσταση «επαιτείας» δωρεών του απαραίτητου αυτού 

υλικού, δεδομένης και της υγειονομικής σοβαρότητας στην οποία η χώρα βρίσκεται, δεν περιποιεί 

τιμή για το Υπουργείο Υγείας, αποδεικνύει ότι το Δημόσιο Σύστημα Υγείας εξακολουθεί να είναι 

ακάλυπτο και φωτίζει τις σοβαρότατες διοικητικές ευθύνες που υπάρχουν για την μη επαρκή 

υλικοτεχνική κάλυψη του προσωπικού.  

Η ενίσχυση του ΕΣΥ και η επαρκής κάλυψη των λειτουργικών του αναγκών, ιδίως σε ό,τι αφορά 

το απαραίτητο υγειονομικό αναλώσιμο υλικό, θα έπρεπε να αποτελεί προτεραιότητα για την 

Κυβέρνηση καθ’ όλη τη διάρκεια της πανδημίας. Αντί αυτού όμως, όπως διαπιστώνεται και στη 

Ρόδο, οι διατιθέμενοι πόροι είναι αντιστρόφως ανάλογοι, των πραγματικών ελλείψεων και 

αναγκών, ενώ το σύστημα προμηθειών των Νοσοκομείων χωλαίνει επικίνδυνα και χρειάζεται 

συνεχώς δωρεές από ιδιώτες, ώστε να μπορούν να παρασχεθούν ακόμη και οι βασικές πια 

υπηρεσίες.  

Επειδή, το Δημόσιο Σύστημα Υγείας θα έπρεπε να αποτελεί βασική και ανελαστική 

προτεραιότητα για την Κυβέρνηση,  

Επειδή, τα περιφερειακά Νοσοκομεία και ιδίως αυτά των νησιών είναι επιφορτισμένα, 

εκτός των άλλων, και με την πρωτοβάθμια υγεία των ασθενών, αυξάνοντας έτσι τις ανάγκες τους,  

Επειδή, στο προσωπικό των Νοσοκομείων πρέπει να διατίθεται σε επάρκεια το 

απαιτούμενο αναλώσιμο υλικό έτσι ώστε να φέρουν εις πέρας, ανεμπόδιστα το δύσκολο έργο 

τους,  
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Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 

1. Είναι σε γνώση του οι συνεχόμενες ελλείψεις γαντιών μιας χρήσης στο ΓΝΡ και η 

προσπάθεια κάλυψης αυτών μέσω δωρεών από ιδιώτες και το Φαρμακευτικό Σύλλογο του 

Νομού; 

2. Ποιες οι ενέργειες του Υπουργείου προς την κατεύθυνση ενίσχυσης των περιφερειακών 

Νοσοκομείων, ιδίως των νησιωτικών, και της κάλυψης των αναγκών τους σε αναλώσιμα; 

 

 

Ο Ερωτών Βουλευτής  

 

 

Σαντορινιός Νεκτάριος 

 

 

 

 

 

 




